
ZÁPISNICA  č. 7 

zo zasadnutia MsV č. 1 – Novoveská Huta, 

konaného dňa 4.12.2024 od 15.45 do 16.45 hod.   

 

Prítomní: 

Oliver Búza,  Ing. Ivan Schlosser, MUDr. Alena  Pekarčíková,  Mgr. Roman Brežný, Mgr. Aneta 

Beťková, Ing. Ľubomír Pastiran 

 

Neprítomní:                                                 -                       

Matúš Koch, Ing. Jozef Perháč,  Ing. Ján Novák 

 

Priebeh  stretnutia: 

1./  Otvorenie zasadnutia predsedom  mestského výboru č. 1 – Novoveská Huta 

 

2./  Úlohy z dnešného stretnutia: 

 

Neinvestičné akcie – návrh na realizáciu: 

- oprava chodníka z ul. Kvetnej smerom k cintorínu a Materskej škôlke  / OVaD / 

- oprava rozvádzača a svetiel na zimnom ihrisku – osvetlenie športového ihriska v Novoveskej 

Hute   / OKS / 

- výmena sietí na bránkach športového ihriska v Novoveskej Hute / OKS / 

- zabezpečenie a realizácia – krycia plachta na oplotenie materskej škôlky smerom od cintorína 

/ OKS / 

            

4./  Splnené úlohy: 

      -  výmena žiaroviek – osvetlenie v miestnosti Požiarnej zbrojnice 

     -  orez a prerezávka stromov pred Materskou škôlkou v Novoveskej Hute 

     -  odstránenie betónových kvetináčov pri detskom ihrisku a osadenie smetných košov 

     -  Režňaková víla –dosypanie krajnice 

     -  osvetlenie ul. Slnečná – doplnenie 3 ks nových svetelných bodov, na ul. Kvetná a Medená sa 

        nachádza verejné osvetlenie v rámci bežného štandardu mesta 

     -  rekonštrukcia zábradlia na moste pri parčíku 

     -  vykosenie okolia cesty smerom na Rybníky 

     -  stabilizovanie zosuvu cesty / p. Šupol / - svah bol vyriešený oporným múrom 

     - oprava – zhutnenie cestnej komunikácie na ul. Slnečná od zastávky MHD Pioniersky tábor / 

        vrchná časť / - dosypanie výmolov štrkodrvou 

     - orez a prerezávka stromov na cintoríne, výrub náletových drevín vľavo za plotom cintorína 

 

5./  Úlohy v riešení – rok 2024: 

1./  Doplnenie osvetlenia do uličky k rodinnému domu Hnilecká cesta č. 14 a č. 16     /OKS/ .......  

       /Požiadavka nebola vzhľadom k veľmi nízkemu počtu obyvateľov, ktorí danú komunikáciu  



        využívajú zaradená medzi priority na rok 2024 vzhľadom k faktu, že v meste je evidovaných  

        viacero požiadaviek na miestach, ktoré sú využívané podstatne väčším počtom obyvateľov a  

        finančné možnosti mesta sú výrazne limitované /.   

2./  Osadenie zásobníkov na kamienky počas zimnej údržby na vybraných úsekoch.  / OKS / ...  

       /  Požiadavka bude konzultovaná spolu s OVaD. Zásobníky momentálne nie sú žiadne, je potrebné  

           ich nakúpiť, resp. dať vyrobiť. V prípade dohody je reálne umiestnenie v ďalšej zimnej sezóne/. 

3./  Osadenie zrkadla z dôvodu neprehľadnosti v zákrute Horská – Kvetná.      / OVaD / .....  

       / Požiadavka bude prerokovaná s ORPZ ODI v SNV, následne bude podaná informácia o ďalšom  

       postupe/. 

4./  Oprava chodníka pri kostole.     / OVaD / ............ / Požiadavka bude posúdená v rámci miestnej  

        obhliadky, vyhodnotí sa jej opodstatnenosť a realizácia bude podmienená vyčlenením finančných  

        prostriedkov v rozpočte mesta/. 

 

 6./  Úlohy v trvaní – rok 2024: 

 

1./  Zistiť možnosti výstavby urnových miest – kapacitu využitia : bol zrealizovaný prieskum záujmu 

       u obyvateľov    OKS /  ...... / V mesiacoch marec – apríl 2024 zrealizovalo mesto – oddelenie OKS  

       v spolupráci s MsV č. 1 Novoveská Huta prieskum medzi občanmi miestnej časti Novoveská Huta  

       vo veci vybudovania „ Kolumbária – Urnovej steny“ v priestoroch miestneho cintorína  

       v Novoveskej Hute. Prieskumu sa zúčastnilo celkom 130 občanov Novoveskej Huty, ktorí svoj  

       záujem vyjadrili svojim podpisom/. 

2./   Vypracovanie projektovej dokumentácie na vybudovanie chodníka od budovy Lesov mesta,  

         s.r.o. Spišská Nová Ves po Východoslovenské kameňolomy, a.s. / Sádrovku /   /OVaD/ 

 3./   Rekonštrukcia existujúceho chodníka – Hnilecká cesta, odvodnenie z povrchu cesty   /OVaD/ 

 4./  Oprava funkčnosti kanalizácie v chodníku / Hnilecká cesta / - voda z cestného telesa št. cesty 

         /OVaD/ 

 5./  Obnova starých schodov od cesty smerom k Materskej škôlke a vybudovanie príjazdovej cesty 

         k Materskej škôlke       /OVaD / 

 6./  Oprava výtlkov na ul. Horskej, ul. Slnečnej – smerom od kostola po Snežnú ulicu, ul. Kvetná –  

         jeden výtlk pri moste    /OVaD / 

 7./ Oprava  cestnej komunikácie na parcele E 55855/2 a E 55879 / ul. Jasná a Dúhová / - 2x 

        pozdĺžne prelomená miestna komunikácia    /OVaD / 

  8./  Vybudovanie chodníka okolo hlavnej cesty od ul. Slnečnej po ul. Strážanskú     / OVaD / 

 9./  Rekonštrukcia chodníka pod starým Pionierskym táborom okolo hlavnej cesty     / OVaD / 

 10./  Výstavba prístupovej cesty na parcele č. 8115/15, ktorú mesto odkúpilo za týmto účelom od 

           VSK  Mineral, a.s.     /OVaD / 

 11./  Oprava výtlkov na ceste – ul. Horská.         / OVaD /  

 12./  Doplnenie tabúľ pre označenie ulíc.           / OVaD  / 

 13./  Vybudovanie chodníka medzi ul. Kvetná a Horská za rodinným domom p. Šupola – prístup ku 

           kostolu z ul. Rybničnej.      / OVaD /  

  14./  Vybudovanie parkovacích miest pre návštevníkov cintorína v Novoveskej Hute.      / OVaD / 

  15./  Vybudovanie parkovacích miest pod Materskou škôlkou v Novoveskej Hute.            / OVaD / 

  16./  Spracovanie projektovej dokumentácie – vyriešenie dopravnej situácie pred Poľovníkom /  

           osadenie 4x retardér, resp. Zóna 40“ /             / OVaD / 



  17./  Zriadiť ZONU 40.                        / OVaD / 

  18./  Osadenie značky max. povolenej rýchlosti 40 na Rybničnú ul., osadenie DZ pri kostole „Daj 

            prednosť v jazde“ a vyriešiť dopravnú situáciu pred Poľovníkom.      / OVaD / 

   19./ Osadenie lavičiek k vstupu na futbalové ihrisko   / OKS / ...... / Je potrebné upresniť počet  

           a presné miesto osadenie lavičiek /. 

   20./ Osvetlenie priestoru pri kostole a pravidelné čistenie pozemku mesta a osvetlenie ulíc – 

            Slnečná, Záhradná, Medená.   / OKS / ............. / Vzhľadom k obmedzeným finančným zdrojom  

            je potrebné určiť priority pre jednotlivé dopĺňanie bodov osvetlenia, nakoľko nedokážeme  

           v rámci jedného roka doplniť niekoľko ulíc/. 

      

8./   Záver: 

        Predseda MsV č. 1 poďakoval všetkým členom za účasť a ukončil zasadnutie MsV. 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: PhDr. D. Ilkovičová       

                                                              

 

 

 

 

                                                                                                                    Oliver Búza 

                                                                                                              predseda MsV č. 1 


